
Trnovski klobčič se težko odvija
Dogovarjanje o ceni kvadratnega metra sta-

novanja v zadnjem tmovskem bloku E na zadnji
seji odbora za graditev pri nasi stanovanjski
skupnosti se ni bilo koncano, ceprav bi pravza-
prav moralo biti. Predstavniki gradbincev, ki
imajo za zdaj glavno besedo, so prosili se za
teden dni odloga. Razlog za odlog je bil, da se
pri SCT-ju niso mogli dogovoriti o ceni s svojimi
kooperanti, predvsem najvecjimi kot sta IMP in
Lesna Slovenj Gradec. Kooperantska dela na-
mrec predstavljajo plovico gradbenih stroskov.
In ker kooperanti niso uspeli razpravljati o pro-
blemu v svojih organizacijah in pridobitvi njiho-
vega mnenja, tudi SCT ni mogel dati koncnega
odgovora.

Pred sestankom odbora za graditev je bila
tudi seja predsedstva mestnega komiteja ZK, na
kateri so ilani predsedstva razpravljali predv-
sem o trnovskem problemu. Zavod za izgradnjo.
Ljubljane je clanom predlozil porofiilo s seje
aiccijske konference ZK iz katere pa je bilo
razvidno, da so ilani iskali krivdo povsod dru-
god, le v svojih sredinah ne. Poro&lo je bilo
sestavljeno kot obramba ZIL-a pred vsem, kar
so mu soinvestitorji in novinarji ofltali, ntfesar
pa ni bilo napisanega o tem, kaj se je v organiza-
ciji pravzaprav zares dogajalo in kaj so v ZIL-u

naredili, da bi izboljSali svoje delo. Iskanje kriv-
de zunaj svoje organizacije je pri clanih predsed-
stva MK ZK naletelo na ostro nasprotovanje,
predvsem pa so bili delezni kritike ZIL-ovi ko-

O sklepu delavskega sveta
SGP SCT

Na izrednih sejah 23. in 29. oktobra je delavski
svet SGP SCT Ljubljana zavrnil predlog zborov
soinvestitorjev za kompromisno konCno ceno. Po-
trdil je in vztraja na staliSiu strokovne sluzbe
TOZD Inieniring, da se gradbeno proizvodna ce-
na kvadratnega metra v soseski Trnovo niz E
oblikuje skladno z veljavnim druzbenim dogovo-
rom za oblikovanje cen v stanovanjski gradnji, z
metodologijo in gradbeno pogodbo med ZIL in
SCT.

Na osnovi 4. £lena te pogodbe pooblaScenemu
izvajalcu investicijskih del predlagajo sklenitev po-
sebnega dogovora o zafasni vselitveni ceni v viSini
91.315dindo97.000dinzizvajalcemDOSCT. Ob
tem delavski svet zahteva od odbora udelezencev
navedenega druzbenega dogovora, da se nemudo-
ma izvede postopek dogovarjanja med vsemi de-
javniki glede doloiitve kondne cene, ki mora v
skladu z ze sprejetimi sklepi samaupravnih orga-
nov SCT pokriti gradbeno-proizvodno ceno in
stroSke angaziranih finanfnih sredstev izvajalca.

munisti, ki so hoteli tezave odpraviti po liniji
najmanjsega odpora.

Ker na zadnji seji odbora za graditev spora-
zum o ceni ni bil dosezen, so £lani odbora
sklenili, da bodo vso stvar avtomaticno oddali v
administrativno urejanje, ie SCT do 29. oktobra
ne bo pristal na ponujeno ceno, ki jo zagovarja-
jo tako strokovne sluzbe izvrsnega sveta mesta
in republike kot tudi soinvestitorji.

Trnovski blok E je tako rekoc ze narejen, v
prvi niz bi se stanovalci ze lahko vselili, vendar
vse Caka. Ce bo stvar prigla v administrativno
urejanje se bo vselitveni rok Je podaljJal, kar
pravzaprav nikomur ne bo koristilo. Soinvesti-
torji bodo seveda se naprej vztrajali pri svojih
sklepih in »dosezkih« in i>e naprej zahtevali, da
njihov denar, ki so ga vnaprej placali za stanova-
nja, ki jih zdaj (Sakajo, ne bo razvrednoten.
Gradbinci pa se seveda borijo za cim visjo ceno
in pravijo, da bodo imeli pri bloku E, ce bo
obveljala sedaj predlagana cena za kvadratni
meter stanovanjske povrsine med nekaj ve£ kot

91.000 in 97.000dinarji, kar 250 milijonov izgu-
be, fie pa bi na isti imenovalec dali se ostale
soseske, ki jih gradijo v Ljubljani, pa bi bila ta
izguba 1,2 milijarde dinarjev, cesar pa delovna
organizacija SCT ne bi mogla prenesti. Prav
zato so vztrajali pri tem, da morajo o teh stvareh
samoupravno odlocati vsi, ki so neposredno so-
delovali pri zidavi bloka E.


